
Zapytanie z dnia 14 lutego 2021

Dzień dobry. 
Chciałbym zapytać czy zostało skierowane jakieś pismo do zarządcy rurociągu gazowego, który przebiega nad Knajką w
Bąkowie z prośbą o zabudowę solidnego rurociągu. Na dzień dzisiejszy, po awarii istnieje tylko rozwiązanie, w mojej
ocenie prowizoryczne i nie do końca bezpieczne. Wspomienieć należy również o uszkodzeniu korony wału przy robotach
ziemnych. 
Z góry bardzo dziękuję za odpowiedź. 
Kazimierz Jaworski
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